

After further debate, the question being put on motion numbered 8, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 79(11), which also disposes of motions numbered 12, 32, 63, 69, 74 and 75.

Mr. Axworthy, seconded by Mr. Gauthier, moved motion numbered 19,—That Bill C-15, be amended in Clause 6 by striking out lines 12 to 14 at page 5 and substituting the following therefor:

“the Minister in exercising his powers under this Act, to secure notifications and conduct reviews of investments by non-Canadians under this Act, and provide to other relevant federal departments and agencies information about means to stimulate investment by Canadians in Canada.”

By unanimous consent, Mr. Skelly for Mr. Langdon, seconded by Mr. Heap, moved motion numbered 20,—That Bill C-15, be amended in Clause 6 by adding immediately after line 14 at page 5 the following:

“(2) The Agency shall have the power to ask for policy directives from the Governor-in-Council as it deems necessary.”

And debate arising thereon;

A Message was received from the Senate informing this House that the Senate had passed Bill C-40, An Act to confirm certain acts or things done on behalf of the Deputy Minister of National Revenue for Customs and Excise and to amend the Customs Act and the Special Import Measures Act, without amendment.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Chrétien for Mr. de Corneille (member), Mr. Hockin for Mr. Witer (member) and Mr. Friesen for Mr. King (member) on the Standing Committee on External Affairs and National Defence;

Mr. Guilbault (Saint-Jacques) for Mr. Rompkey (alternate) on the Standing Committee on Communications and Culture; and

Mr. Baker for Mr. Henderson (member) on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Après plus ample débat, la motion numéro 8 est mise aux voix et, conformément à l'article 79(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé et comptera également pour les motions nos 12, 32, 63, 69, 74 et 75.

M. Axworthy, appuyé par M. Gauthier, propose la motion numéro 19,—Qu'on modifie le projet de loi C-15, à l'article 6, en retranchant les lignes 13 et 14, page 5, et en les remplaçant par ce qui suit:

«ministre dans l'exercice des pouvoirs qui lui sont dévolus par la présente loi, d'obtenir des avis et des examens d'investissements par des non-Canadiens en vertu de la présente loi, et de fournir aux autres ministères et organismes fédéraux concernés des renseignements sur les moyens de stimuler les investissements des Canadiens au Canada.»

Du consentement unanime, M. Skelly, au nom de M. Langdon, appuyé par M. Heap, propose la motion numéro 20,—Qu'on modifie le projet de loi C-15, à l'article 6, en ajoutant, à la suite de la ligne 14, page 5, ce qui suit:

«(2) L'agence est habilitée à demander au gouverneur en conseil les directives en matière de politique qu'elle juge nécessaires.»

Il s'élève un débat;

Le Sénat transmet un message à la Chambre pour l'informer qu'il a adopté, sans amendement, le projet de loi C-40, Loi confirmant certains actes accomplis pour le sous-ministre du Revenu national pour les douanes et l'accise et modifiant la Loi sur les douanes et la Loi sur les mesures spéciales d'importation.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été déposé conformément à l'article 69(4)b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Chrétien en remplacement de M. de Corneille (membre), M. Hockin en remplacement de M. Witer (membre) et M. Friesen en remplacement de M. King (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale;

M. Guilbault (Saint-Jacques) en remplacement de M. Rompkey (substitut) sur la liste des membres du Comité permanent des communications et de la culture; et

M. Baker en remplacement de M. Henderson (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.